

No. 51688

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 25702. **Multilateral**

Additional Protocol to the Convention for the protection of individuals with regard to automatic processing of personal data, regarding supervisory authorities and transborder data flows. Strasbourg, 8 November 2001.

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Council of Europe, 24 January 2005

Done at New York on 27 January 2005

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 25702. **Multilatéral**

Protocole additionnel à la Convention pour la protection des personnes à l'égard du traitement automatisé des données à caractère personnel, concernant les autorités de contrôle et les flux transfrontières de données. Strasbourg, 8 novembre 2001.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Conseil de l'Europe, 24 janvier 2005

Fait à New York le 27 janvier 2005

Pour le Secrétaire Général